



瑞士法郎匯入匯款代理銀行更新通知

致 親愛的客戶：

由 2025 年 1 月 13 日起，永豐商業銀行股份有限公司香港分行(「本行」)更改瑞士法郎匯入匯款代理銀行為 Citibank NA, London (SWIFT CODE：CITIGB2L)。如客戶欲匯瑞士法郎入本行的賬戶，請參考以下匯入匯款指示辦理：

幣別	銀行名稱	SWIFT 代碼
CHF	Citibank NA, London	CITIGB2L

本行匯入匯款指示已同步更新，請按此查閱。

如有任何查詢，請致電本行客服專線 (852) 2907-6968。不便之處，祈請見諒。

永豐商業銀行股份有限公司香港分行 謹啟

2025 年 1 月 13 日



Notice of new arrangement about correspondent bank of CHF inward remittance

Dear Valued Customer,

Please be informed that starting from 13th January 2025, our correspondent bank for CHF inward remittance is changed to Citibank NA, London (SWIFT CODE: CITIGB2L). If you wish to remit funds in CHF to your account with Bank SinoPac, Hong Kong Branch ("the Bank"), please refer to the Inward Remittance Instruction below.

CCY	Bank name	SWIFT CODE
CHF	Citibank NA, London	CITIGB2L

For the updated Inward Remittance Instruction(wire in payment instruction) of the Bank, please click [here](#).

For any enquiries, please call our customer service hotline at (852) 2907-6968 for assistance.

Bank SinoPac, Hong Kong Branch
13th January 2025